
Atletizm şampiyonasından
rekorla döndüler

Osmaniyeli sporcular,
Okul Sporları TürkiyeAtle-

tizm Şampiyonası’ndan derece-
lerle döndüler. � Sayfa 5’te...

Osmaniye Belediye Başkanı
İbrahimÇenet,merkez çarşı

başta olmak üzere 500 dönüm
için restorasyon ve yapı ruhsatla-
rının belli şartlarda verilmeye
başlanacağını belir�i. � Sayfa 2’de

OsmaniyeMilli EğitimMü-
dürü Aydın Albak, Şehit

Binbaşı Adil Karagöz Anadolu
Lisesini ziyaret e�i. � Sayfa 2’de...

Osmaniye Belediyesi, şehir içi ulaşımda önemli bir
konuma sahip olan otobüs duraklarında geniş

çaplı temizlik çalışması başla�ı. Belediye temizlik ekip-
leri tarafından yürütülen çaalışmalar kapsamında durak-
ların cam yüzeyleri ve oturma alanları detaylı şekilde
köpüklü su ile yıkanarak dezenfekte ediliyor.

Vatandaşlara Daha Hijyenik Bekleme Alanları
Yapılan açıklamada, çalışmanın amacının şehir içi seya-
hat eden vatandaşlara daha sağlıklı ve temiz bir bekleme
ortamı sunmak olduğu belirtildi. Yetkililer, temizlik faa-
liyetlerinin belirli periyotlarla sürdürüleceğini ifade ede-
rek, halk sağlığını ön planda tu�uklarını vurguladı.

Osmaniye’de “Geleceğimiz için okuyoruz” etkinliği

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”
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Osmaniye’de Kadına Yönelik Şiddetle Mücadele İl Koordinasyon İzleme ve Değerlen-
dirme Komisyonunun 2025 Yılı 1. Dönem Toplantısı yapıldı.Toplantıda konuşan Vali

Yılmaz, bu mücadelenin süreklilik ve fedakârlık isteyen bir mücadele olduğunu ifade ederek,
“Bu mücadele hepimizi ilgilendiriyor, toplumumuzu ve geleceğimizi ilgilendiriyor.”dedi.

� Sayfa 5’te...

Osmaniyeli İstanbul Milletvekili İsa Mesih Şahin, TBMM’ne Osmaniye’ye havalimanı
yapılmasına ilişkin yazılı soru önergesi sundu. Şahin, kentin gelişimine orantılı olarak

havalimanının büyük bir ihtiyaç haline geldiğini belirterek Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Ab-
dulkadir Uraloğlu’nun cevaplaması için TBMM’ne yazılı soru önergesi verdi.

� Sayfa 2’de...

Osmaniye’de 61.Kütüphane Haftası dolayısıyla “Geleceğimiz için okuyo-
ruz” etkinliği düzenlendi.İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü tarafından ger-

çekleştirilen program, Millet Bahçesinde yapıldı.Programda, Osmaniye Valisi
Dr.Erdinç Yılmaz ve protokol ile öğrenciler tarafından kitap okuma etkinliği ger-
çekleştirildi. Vali Yılmaz, ‘Üreten Kütüphaneler’ ana temasıyla kütüphane haftası-
nın kutlandığını belirterek özellikle çocukların kitap okumasının önemli olduğunu
kayde�i.

ÖZEL ÖYKÜANAOKULU BEĞENİ TOPLADI
Etkinlikte gösteri sunan Özel Öykü Anaokulunun öğrencileri Vali Erdinç Yılmaz
ve protokol ile katılımcılardan büyük beğeni topladı. Öğrenciler, üzerlerine giy-
dikleri çeşitli kitapların kapaklarından oluşan karton elbiselerle dikkat çekerken,
kitap okumanın önemi ve faydalarını anlatan sunum yaptı.Vali Yılmaz ve proto-
kol, sunumlarının ardından öğrencilere teşekkür ederken onlarla fotoğraf çektirdi.
Etkinlikte ayrıca anaokulu öğrencileri şiir okudu, müzik dinletisi sunuldu, resim
sergisi gezildi.

Kaynak: İl Kütür ve Turizm Müdürlüğü

Milli Eğitim Müdürü
Albak’tan okul ziyareti

Osmaniyeli Milletvekili Şahin’den
havalimanı soru önergesi

Kent merkezinde,
yerinden dönüşüm başlıyor

Dolmuş durakları köpüklü sularla temizleniyor

Şiddetle mücadelemizi
her daim sürdüreceğiz

� Sayfa 3’te
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Osmaniye Milli
Eğitim Müdürü
Aydın Albak, Şehit
Binbaşı Adil Kara-
göz Anadolu Lise-
sini ziyaret e�i.

Albak, ziyareti sı-
rasında okulda dü-
zenlenecek olan
Uluslararası Öğrenci
D e ğ e r l e n d i rm e
Programı (PISA) sı-
navı hazırlıklarını
yerinde inceledi.

Albak, PISA
2025'e hazırlanan
öğrencilerle sohbet

ederek, onların sı-
navda başarılı olaca-
ğına inandığını
belir�i.

Milli Müdürü
Aydın Albak, PISA
2025'te ülkemizi
temsil edecek olan

öğrencilere başarılar
diledi.

MehmetAli
Ulugöl

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
Organize Sanayi
Bölgesinde yapımı
devam eden önemli
projeleri yerinde in-
celedi.

Vali Yılmaz, böl-
gede 86 odalı,
zemin artı üç katlı
yeni bir otelin inşaa-
tının sürdüğünü be-
lir�i. Otelin mimari
özelliklerinin Os-
maniye’ye değer ka-
tacağını belirten
Yılmaz, “Organize

Sanayi Bölgemiz
içinde 86 odalı,
zemin+3 kat, mi-
mari özellikleri ile
Osmaniye'mize ya-
kışacak bir otelin in-
şaatını başla�ık, bir
yıl içinde bitirip,
hizmete sunmayı
planlıyoruz” dedi.

Helikopter Pisti
ve Yangın Havuzu

Yılmaz, otelin
yanı sıra bölgede
acil durumlara hızlı
müdahaleyi müm-
kün kılacak bir heli-

kopter pisti ve yan-
gın güvenliğini artı-
racak 1000 ton
kapasiteli yangın
havuzu yapımının
da sürdüğünü be-
lir�i. Vali Yılmaz,
bu projelerin ta-
mamland ığ ında
bölgenin sanayi ya-
tırımları açısından
çok daha cazip hale
geleceğini ifade e�i.

“Türkiye'nin En
İyi OSB’lerinden
Biri Olacağız”

Yılmaz, açıkla-

masının sonunda şu
ifadeleri kullandı:
“Burada ayrıca çok
önemli bir yatırım
olarak helikopter
pisti ve yanında
1000 tonluk yangın
havuzu inşası hızla
sürüyor. Önümüz-
deki süreçte inanı-
yorum ki Organize
Sanayi Bölgemiz,
Türkiye'nin en iyi
Organize Sanayi
Bölgelerinden biri
olacaktır.”

Kaynak: Valilik

Adana'da dü-
zenlenen 13. Ulus-
lararası Portakal
Çiçeği Karnavalı'nı
fırsat bilen davul
ve zurnacıların so-
kakları mesken
tutup vatandaşlar-
dan para talep et-
mesi dikkat
çekiyor.

‘Türkiye Kültür
Yolu Festivali' kap-
samında yer alan
1 3 .U lu s l a r a r a s ı

Portakal Çiçeği
Karnavalı sürüyor.
Ancak karnavalı
fırsat bilenlerden
bazı davul ve zur-
nacılar, hem karna-
val alanını hem de
çevreyi mesken
tuttu.

Davul ve zurna-
cılar günün belli
saatlerinde özel-
likle merkez Sey-
han ilçesine bağlı
Reşatbey, Cemal-

paşa ve Kurtuluş
Maha l l e l e r i nd e
yüksek sesle oyun
havası ve marş ça-
larak vatandaşlar-
dan para talep
ediyor. Vatandaş-
lardan bazıları
davul ve zurnacı-
lara tepki gösterir-
ken bazıları da o
anları cep telefo-
nuyla görüntülü-
yor.

Vatandaşlardan

Furkan Ünlü, "Kar-
navalın başlama-
sıyla birlikte davul
zurnacılar çoğaldı.
Kimisin hastası ve
kimisinin bebeği
var ama hiç dinle-
miyorlar.

Sürekli ya oyun
havası ya da marş
çalışıyorlar. Biran
önce bunların te-
mizlenmesi gerek"
dedi.

Kaynak: İHA

Karnavalı fırsatı bilen davul ve zurnacılar tepki çekiyor

Osmaniyeli İs-
tanbul Milletvekili
İsa Mesih Şahin,
TBMM’ne Osmani-
ye’ye havalimanı
yapılmasına ilişkin
yazılı soru önergesi
sundu.

Şahin, kentin ge-
lişimine orantılı ola-
rak havalimanının
büyük bir ihtiyaç
haline geldiğini be-
lirterek Ulaştırma
ve Altyapı Bakanı
Abdulkadir Uraloğ-
lu’nun cevaplaması
için TBMM’ne yazılı
soru önergesi verdi.

Şahin, önerge-
sinde Osmaniye’nin
ülkenin 41.büyük ili
olduğuna dikkat çe-
kerek kentin konum
olarak Adana,
Hatay, Gaziantep ve
Kahramanmaraş
gibi dört büyükşeh-
rin arasında sürekli
büyüme ivmesi gös-
terdiğine dikkat
çekti.

Havalimanı ihti-
yacına yönelik ge-
rekçeleri sıralayan
Milletvekili İsa
Mesih Şahin, şu ifa-
delere yer verdi:

“Osmaniye; kül-
tür ve doğa turizm
potansiyeli, eski bir
tarihe sahip olan
medeniyetlere be-
şiklik etmesi ve yö-
resel mutfak
zenginliğiyle Türki-
ye'de çok önemli
konuma sahip bir
bölge olması nede-
niyle ülkemizin
farklı bölgelerinde
yaşayan vatandaşla-
rımızın ilgi duy-
duğu bir şehirdir.
Özellikle son dö-
nemlerde faaliyete
giren organize sa-

nayi bölgelerinin
varlığı da şehrin
ekonomisine ve ge-
lişimine büyük bir
katkı sağlamakta-
dır. Osmaniye’nin
sürekli olarak büyü-
mesi ve gelişmesi,
bunun yanında şeh-
rin kültür, turizm
alanındaki önemi
şehirde farklı yatı-
rım ihtiyaçlarını da
ortaya çıkarmakta-
dır. Bu ihtiyaçların
en önemlilerin birisi
de havalimanı ihti-
yacıdır”

Şahin, önerge
metninde ayrıca ha-
valimanı için daha
önce fizibilite çalış-
malarının yapıldı-
ğını, kentin Adana
Şakirpaşa Havali-
manı’na yakınlığı
gerekçe gösterilerek
bu yatırım için bir
adım atılmadığına
yer verdi.

Şakirpaşa Hava-
limanı’nın uçuşlara
kapanması üzerine
Osmaniye’nin yeni

havalimanına uzak-
lığının yaklaşık 130
km’ye çıktığına işa-
ret eden Şahin, “Bu
durum Osmani-
ye’de yaşayan ya da
şehri farklı sebep-
lerle ziyaret edecek
olan vatandaşları-
mızın ticari, sosyal
ve ekonomik şartla-
rını olumsuz olarak
e tk i l emek t ed i r .
Açıkladığımız ne-
denlerle Osmaniye
İlimize havalimanı
yatırımının yapıl-
ması her açıdan
büyük bir ihtiyaç ol-

duğu ortadadır.
Bu ihtiyacın kar-

şılanması Osmani-
ye’ye, bölgeye ve
ülkemize olumlu
katkılar sağlayacağı
da tartışmasızdır.
Bu bağlamda; Os-
maniye ilimize ha-
v a l i m a n ı
yapılmasına ilişkin
bakanlığınızın her-
hangi bir çalışması
var mıdır? Varsa bu
çalışmanın planla-
ması nasıl olacak-
tır?” ifadelerine yer
verildi.

Haber Bülteni

Osmaniyeli Milletvekili Şahin’den havalimanı soru önergesi

Vali Yılmaz, OSB’deki yatırımları inceledi

Genellikle "varis" olarak
bilinen venöz (toplardamar)
yetmezliğinde, cerrahi gerek-
tirmeden kapalı yöntemle uy-
gulanan "minimal invaziv
endovenöz lazer tedavisi" ile
hastanın kısa sürede ayağa
kalkabildiği bildirildi.

Türk Girişimsel Radyoloji
Derneği Genel Sekreteri Prof.
Dr. Mehmet Koray Akkan,
AA muhabirine, halk ara-
sında "varis" olarak bilinen
genişlemiş damarların, as-
lında kronik toplardamar
hastalıklarından biri oldu-
ğunu söyledi.

Varisin genellikle bacak
damarlarında ortaya çıktığını
belirten Akkan, hastalığın se-
viyesine göre farklı özellikle-
rinin görülebildiğini ifade
e�i.

Akkan, bacakta ödem,
renk değişikliği, cilt altı do-
kuda kalınlaşma ve bacak da-
marlarının hasar görmesiyle
kanın kalbe geri akışının en-
gellendiği bir hastalık olarak
tanımlanan "venöz yetmez-
lik" ile karşılaşılabildiğini an-
la�ı.Varisin, bacaklardaki
mavi-mor renkte toplarda-
marların değişik boyutlarda
cil�en kabararak görünür
hale gelmesi olduğunu dile
getirenAkkan, venöz yetmez-
liğin ise bacak ana damarları-
nın genişleyerek kan
kaçağına yol açmasına ve
buna bağlı ağrı, yanma,
şişme, gece krampı, renk de-
ğişikliği ve yeni varis olu-
şumu gibi şikayetlere neden
olduğunu kayde�i.

Akkan, venöz problemle-
rinin, venöz sistemdeki ba-
sınç artışına ve kanın kalbe
dönüşündeki bozukluklara
bağlı geliştiğini bildirdi.

Venöz yetmezliğin dünya
genelinde yaygın bir hastalık
olduğuna işaret eden Akkan,
genellikle ilerleyici olan kro-
nik venöz yetmezliğinin,

uzun dönemde bacaklarda
şişliğe, cil�e renk değişiklik-
lerine, uygun zamanda tedavi
edilmediğinde venöz ülser-
lere (yaralara) yol açabildiğini
dile getirdi.

Akkan, "Kronik venöz yet-
mezlikle ilişkili sakatlık,
yaşam kalitesinin azalmasına
ve iş üretkenliğinin kaybına
neden olur." dedi.

Yapılan bir çalışmaya
göre, ABD'de yetişkinlerin
yaklaşık yüzde 10 ila 35'inin
kronik venöz yetmezliği bu-
lunduğunu belirten Akkan,
65 yaş ve üzeri yetişkinlerin
yüzde 4'ünde venöz ülser ge-
liştiğinin tahmin edildiğini
kayde�i.

"Yenilikçi tedavilerle
etkin sonuçlar elde edildi"
Prof. Dr. Akkan, hastalık

gelişiminde yetersiz fiziksel
aktivitenin de etkili olduğu-
nun altını çizdi.

Kronik venöz yetmezlikte
yenilikçi tedavilerle etkin so-
nuçlar elde edildiğini aktaran
Akkan, bunlardan birinin
"minimal invaziv endovenöz
lazer tedavisi" olduğunu
ifade e�i.

Akkan, yönteme ilişkin şu
bilgiyi paylaştı:

"Bu yöntem artık bacak
varislerini yönetmek için gi-
derek daha yaygın kullanıl-
maktadır ve geleneksel
cerrahiye göre hastanın
yaşam kalitesi üzerinde daha
büyük etkiye sahiptir. Bilim-
sel çalışmalar da bunu göster-
mektedir. Endovenöz lazer ya
da radyofrekans ablasyonun
başarı oranları cerrahiyle ben-
zer bulunmuştur ancak yara
enfeksiyonu ve hematom gibi
daha düşük komplikasyon
oranı, daha az ağrı ve işe
daha kısa dönüş süresi, endo-
venöz tedavilerin cerrahiye
olan üstünlükleri olarak ta-
nımlanmaktadır."

Kaynak: AA

“Varis Tedavisinde
Lazerle Hızlı İyileşme”

Milli Eğitim Müdürü Albak’tan okul ziyareti
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Kahramanmaraş'ta yıkıl-
mış evlerinin gölgesinde
yaşam mücadelesi veren 82
yaşındaki Ökkeş ve 79 yaşın-
daki Raziye Leblebici çiftini
ziyaret edenler yalnızlıkla-
rına ortak olup yardım eli
uza�ı.

Geçmişi mila�an önceye
dayanan, içerisinde birçok ta-
rihi mekan barındıran Kahra-
manmaraş'ın merkez ilçesi
Dulkadiroğlu, 2 yıl önce ya-
şanan depremle büyük yara
aldı. İlçede birçok sokakta
asırlığa yaklaşan iki katlı
evler zarar gördü. Divanlı
Mahallesi'nde yer alan Bahti-
yar Yokuşu sokağında birçok
mekan gibi 82 yaşındaki
Ökkeş ile 79 yaşındaki Raziye
Leblebici çiftinin evi de yı-
kıldı. Aynı bölgede sağlam
bir ev bularak orada yaşayan
yaşlı çiftin yalnızlığını İHA
muhabiri gündeme getirdi.
Bunun üzerine hayırseverler
yaşlı çiftin evini ziyaret ede-

rek yalnızlıklarına ortak olup
yardımlar ulaştırdı. Gerçek-
leştirilen ziyaret sırasında
duygusal anlar yaşandı.

Gözyaşlarını tutamayan
Raziye nine, "Bizi sevindirdi-
niz Allah da sizi sevindirsin.
Allah sizden razı olsun, dua-
larımız sizinle" dedi. Ökkeş
dede ise kendilerini ziyaret
edenlere sarılarak teşekkür
e�i.

Ziyarete gelenlerden
Adem Köşker ise, "Onların
duası bizim için en büyük
mükâfat. Yaşlı çiftimizi bul-
duk az önce bir gurbetçi ken-
dilerine nakdi yardımda
bulundu. Bizler de şimdi
erzak yardımında bulunarak
bir nebze olsun onların ya-
nında olmak istedik. Böyle yı-
kıntılar arasında oturan iki
ulu çınarımız var. Biz onların
manevi evlatları olarak yar-
dımlarda bulunmaya devam
edeceğiz" dedi.

Kaynak: İHA

ökkeş dede ile Raziye nineyi ziyaret
edenler yalnızlıklarına ortak oldu

Birinci Dünya Savaşı'nda
Antalya'nın Kemer ilçesi açık-
larında batırılan Fransız savaş
gemisi "Paris 2", su altı belgesel
yapımcısı ve görüntü yönet-
meni Tahsin Ceylan tarafından
görüntülendi.

Antalya'nın Kemer ilçe-
sinde tekneyle açılan Ceylan,
North Star Dalış Merkezi'nin
lojistik desteği ile dalış eğit-
meni Suat Karaman, Adnan
Şeker, KaanKaraman ve Boğaç
Dağhan Günöz ile Kemer Yat
Limanı'nın yaklaşık 1,5 kilo-
metre açığındaki Fransız savaş
gemisi Paris 2'nin bulunduğu
noktaya ulaştı.

Ceylan ve beraberindeki
ekip, gerekli önlemleri aldıktan
sonra batığın olduğu yerde
dalış gerçekleştirdi. Yaklaşık 30
metre derinliğe dalış yapan
Ceylan ve beraberindeki ekip,
batığın son durumunu görün-
tüledi.

Dalış sırasında, batığın son
hali ve etrafında oluşan zengin
ekosistem detaylı şekilde göz-
lemlendi. Ceylan tarafından çe-
kilen görüntülerde batığın
üzerindekimühimmat ile etra-
fındaki çok sayıda deniz canlısı
kayda alındı.

TahsinCeylan,AAmuhabi-
rine,Antalya'nın 222 dalış nok-
tası ile su altı tutkunlarına ev
sahipliği yaptığını, ken�e yaz
kış dalış turizminin devam et-
tiğini söyledi.

"50 metre boyunda ve 30

metre derinlikte yer alıyor"
Antalya'da önemli batıklar-

dan birinin Paris 2 batığı oldu-
ğunu belirten Ceylan, "Birinci
Dünya Savaşı'nda Yüzbaşı
Mustafa Ertuğrul Aker komu-
tasındaki topçu bataryası tara-
fından batırılan 'Paris 2' bir
Fransız savaş gemisidir. 50
metre boyunda ve yaklaşık 30
metrede derinlikte. Üzerindeki
birçok askeri mühimmat maa-
lesef alınmış ha�a fayanslar
bile birkaç tane kalmış olsa da
yine de cazip olmaya devam
ediyor. Sualtı kültürel varlıkla-
rımızın arasında her zaman bi-
rinci sırayı alan bir batık." dedi.

Ceylan, kış şartlarında ar-
kadaşlarıyla batığa bir kez
daha dalış gerçekleştirdikle-
rini, zamanın parmak izlerine
dokunup kayıt aldıklarını ifade
e�i.

Kemer Yat Limanı'nın yak-
laşık 1,5 kilometre açığında
düz zemindeki batığın yerinin
1995'te tespit edildiğini hatırla-
tan Ceylan, yaz sezonunda ba-
tığın her gün dalış yapan çok
sayıda kişi tarafından ziyaret
edildiğini dile getirdi.

Dünyada en iyi 100 dalış
bölgesinden birisi olarak göste-
rilen Paris 2'nin üstünde 6
uçaksavar top ve 2 torpil ko-
vanı bulunuyor. 50 metre bo-
yunda, 8 metre eninde ve 551
groston ağırlığındaki batık, 30
metre derinlikte yer alıyor.

Kaynak: AA

Savaşta batırılan Fransız savaş
gemisi "Paris 2" görüntülendi

Osmaniye Valisi
Dr.Erdinç Yılmaz,
Polis teşkilatının iki
asra yaklaşan köklü
geçmişiyle suça
karşı amansız bir
mücadele sergile-

yen Türkiye’nin
temel kurumların-
dan biri olduğunu
belir�i

Vali Yılmaz,
Polis Teşkilatının
180.kuruluş yıldö-

nümü dolayısıyla
yayımladığı mesa-
jında, teşkilatın mil-
letimizin bölünmez
bütünlüğü ile birlik
ve beraberliğinin
sarsılmaz teminatı

olduğunu kayde�i.
Polis teşkilatının

fedakâr ve cansipe-
rane çalışmalarının
aziz millete güven
ve gurur verdiğini
anımsatan Vali Yıl-
maz, şu ifadelere
yer verdi:

“Görüyor ve
tanık oluyorum ki
ilimizde görevli em-
niyet mensupları,
kıymetli hemşehri-
lerimin birlik, bera-
berlik, huzur ve
güven ortamı içeri-
sinde yaşamalarını
sağlamak için gece
gündüz demeden
ellerinden geleni
yapıyorlar. Aynı
azim ve kararlılıkla
ç a l ı ş m a l a r ı n a

devam edeceklerine
yürekten inanıyo-
rum. Cansiperane
çalışmalarından do-
layı Osmaniye İl
Emniyet Müdürü-
müzü ve çalışma ar-
k a d a ş l a r ı n ı
yürekten kutluyo-
rum.

Ayrıca, Osma-
niye polisinin başa-
rılı çalışmalarını
yakından ve dik-
katle izleyerek
gerek güvenliğin
sağlanmasında ge-
rekse suç ve suç-
luyla mücadele
edilmesinde polisi-
mize desteğini esir-
g e m e y e n
saygıdeğer siz kıy-
metli hemşehrile-

rime teşekkürlerimi
sunuyorum.

Bu duygularla;
Türk Polis Teşkilatı-
nın kuruluşunun
180. yıl dönümünü
kutluyor, şehitlik
mertebesine ulaşan
polislerimizi rah-
met ve şükranla, ga-
zilerimizi minnetle
yâd ediyorum.
Büyük fedakârlık,
sabır ve cesaretle
hizmetlerini sürdü-
ren Türk Polis Teş-
kilatının bütün
mensuplarına aile-
leriyle birlikte sağ-
lıklı, huzurlu ve
başarılı günler dili-
yorum.”

Osmaniye
Valiliği

Osmaniye Bele-
diye Başkanı İbra-
him Çenet, merkez
çarşı başta olmak
üzere 500 dönüm
için restorasyon ve
yapı ruhsatlarının
belli şartlarda veril-
meye başlanacağını
belir�i.

Başkan Çenet,
yaptığı açıklamada,
dönüşümde Osma-

niye’nin kuruluş
mimarisine sadık
kalınacağını kay-
de�i.

Önümüzdek i
günlerde sektör
temsilcileri ile de
bir araya geleceğini
ifade eden Çenet,
"Malumunuz nere-
deyse yirmi beş yıl-
dır merkez için
restorasyon ruhsatı

verilemeyen mer-
kez çarşı ve işyer-
leri başta olmak
üzere eski yapılar
yüzünden çoğu
zaman büyük bir
köye benzetilen
şehir merkezimiz
böylece bir yandan
bizler kentsel dönü-
şüm yaparken bir
yandan da deprem
sonrası çevre şehir-

cilik Bakanlığımı-
zın sağladığı dönü-
şüm hibe ve
kredilerinden ya-
r a r l a n m a s ı n ı n
önünü açarak İnşal-
lah kısa sürede Os-
m a n i y e ’ m i z i n
gelişimini sağla-
maya hedefliyoruz"
dedi.

Osmaniye
Belediyesi

Osmaniye’nin
Düziçi ilçesinde
Polis Teşkilatının
180. kuruluş yıldö-
nümü ve Polis Haf-
tası dolayısıyla
tören düzenlendi.

İlçe Emniyet

Müdür lüğü ’nde
gerçekleştirilen tö-
rene, Kaymakam
Turgay İlhan, Cum-
huriyet Savcı Vekili
Hürşit Çağlar, Bele-
diye Başkanı Mus-
tafa İba, İlçe

Jandarma Karakol
Komutanı Özkan
Çakmak, siyasi
parti temsilcileri,
kurum müdürleri
ve sivil toplum ku-
ruluşlarının temsil-
cileri katıldı.

Program, emni-
yet müdürlüğü
önünde düzenle-
nen çelenk sunumu
ile başladı.

Ardından şehit-
ler için bir dakika-
lık saygı

duruşunda bulu-
nuldu ve İstiklal
Marşı okundu.
Günün anlam ve
önemine ilişkin ko-
nuşmaların yapıl-
dığı törenin
ardından Düziçi

Emniyet Müdürü
Mustafa Kara, teb-
rikleri kabul e�i.

Etkinlik, düzen-
lenen kokteyl ik-
ramı ile sona erdi.

İlçe Emniyet
Müdürlüğü

Kent merkezinde, yerinden dönüşüm başlıyor

Osmaniye Bele-
diyesi, şehir içi ula-
şımda önemli bir
konuma sahip olan
otobüs durakla-
rında geniş çaplı te-
mizlik çalışması
başla�ı.

Belediye temiz-
lik ekipleri tarafın-
dan yürütülen
çaalışmalar kapsa-
mında durakların
cam yüzeyleri ve
oturma alanları de-
taylı şekilde kö-

püklü su ile yıkana-
rak dezenfekte edi-
liyor.

Va t andaş l a r a
Daha Hijyenik Bek-
leme Alanları

Yapılan açıkla-
mada, çalışmanın

amacının şehir içi
seyahat eden vatan-
daşlara daha sağ-
lıklı ve temiz bir
bekleme ortamı
sunmak olduğu be-
lirtildi.

Yetkililer, temiz-
lik faaliyetlerinin be-
lirli periyotlarla
sürdürüleceğin i
ifade ederek, halk
sağlığını ön planda
tu�uklarını vurgu-
ladı.

Temizlik Çalış-
maları Program Da-
h i l i n d e
Sürdürülecek

Belediye ekipleri,
şehir genelindeki
tüm duraklarda te-
mizlik çalışmalarını

belirlenen program
çerçevesinde ta-
mamlamayı hedefli-
yor.

Uygulamanın
vatandaşlar tarafın-
dan memnuniyetle
karşılandığı, özel-

likle sabah ve akşam
saatlerinde durak
yoğunluğu ar�ıkça
hijyenin daha da
önemli hale geldiği
kaydedildi.

Osmaniye
Belediyesi

Düziçi’nde polis haftası törenle kutlandı

Dolmuş durakları köpüklü sularla temizleniyor

Polis Teşkilatı, birlik ve beraberliğimizin teminatıdır
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Müzikolog Dr. Fatih Akman, dijital platform-
lar üzerinden müziği cihaza indirmeden akışta
dinlemenin 2024 yılında 15milyon ton karbon sa-
lınımına neden olduğunu, bu salımı dengelemek
için 237 milyon ağaç dikilmesi gerektiğini söy-
ledi.

Sanayi Devrimi'nden itibaren insan faaliyet-
leri nedeniyle küresel ısınmaya neden olan kar-
bon seviyesi yaklaşık yüzde 50 artarken
dijitalleşmeyle birlikte artan enerji tüketimi ısın-
mayı hızlandırıyor.

Dijitalleşen müzik endüstrisinin iklim deği-
şikliğine etkileri hakkında araştırmalar yapan
müzikolog Fatih Akman, AA muhabirinin soru-
larını yanıtladı.

Temel olarak kayıtlı ve canlı müzik olmak
üzere iki bileşenden oluşanmüzik endüstrisinde,
yalnızca kayıtlı müzik sektörünün günlük 2 mil-
yar kullanıcısı olduğu bilgisini verenAkman, sek-
tördeki seyirciler, festivaller, dijital dağıtım
şirketleri, konser mekanları, imalat sektörü ve
ulaşım gibi paydaşların iklim değişikliğine etki-
leri olduğunu belir�i.

Bu paydaşlar arasındaki en büyük faktör olan
dinleyicilerin, bir yandan CD, plak gibi fiziksel
ürünleri, diğer taraftan dijital ürünleri kullandı-
ğına değinen Akman, müziğin dinlenmesi, indi-
rilmesi ve paylaşılması esnasında ortaya çıkan
enerji sarfiyatının oldukça fazla olduğunu, dijital
dağıtım şirketlerinin müziğin dijitalleşmesiyle
birlikte üretim ve dağıtım aşamasında karbon sa-
lımını azal�ığını ancak tüketim aşamasında çok
daha fazla tüketime sebep olduğunu aktardı.

Dijital müzik akışının çevreye
etkileri nasıl oluşuyor?

Bir plak üretiminin yaklaşık 2,2 kilogram, bir
CD üretmenin 172 gram, dijital ortamda 1 saat
müzik dinlemenin ise 55 gram karbon salımına
neden olduğunu bildirenAkman, bu platformlar
üzerinden dinlenenmüziğin dinleyicilere ulaşma
prensibini şöyle özetledi:

"Dijital platformlarda dinlenen müzik veri
sağlayıcılarında sabit disklerde saklanıyor. Bir
kişi müziği dinlemek istediğinde play tuşuna
bastığında veri bu sabit diskten çıkıyor, bir dağı-
tıcıya doğru yönleniyor. Oradan, dağıtıcıdanWi-
Fi kanalları aracılığıyla veya başka kablolu
kanallar aracılığıyla bilgisayarımıza, cep telefo-
numuza veya tabletimize iniyor. Bu sürece akış
denebilir. Şimdi bir şarkıyı dinlerken indirme
yöntemini kullandığımızda sistemi sadece bir kez
çalıştırıyoruz ancak akış yönteminde verileri
kendi cihazlarımızda tutmadığımız, sürekli veri
kaynağına ulaşmamız gerektiği için her dinledi-
ğimizde bu sistemi baştan başlıyoruz. Dolayısıyla
bu sistemin çalışmasındaki enerji maliyetlerini
her seferinde yeniden aktive etmiş oluyoruz ki
asıl tehlike zaten burada ortaya çıkıyor."

Bir şarkının akış aracılığıyla 27 kez dinlenil-
mesi sonucu 1 kilogram karbondioksit salımı
meydana geldiğini belirtenAkman, şarkının akış
aracılığıyla değil de indirilerek dinlenildiğinde
enerji tüketiminin sadece bir kez yapıldığını, do-
layısıyla enerji tasarrufu konusunda ciddi bir
fayda sağlandığını dile getirdi.

2004'ten itibarenmüziğin indirme yöntemiyle
dinlenilebildiğini hatırlatanAkman, "İlk kez 2005
yılında akış yönteminin yani 'streaming' yönte-
minin devreye girdiğini görüyoruz. İşte bu nok-
tada streaming hızlı bir yükselişe geçiyor daha
sonra 2017 yılında ilk kez tüm tüketim biçimle-
rinden fazla streaming ile tüketim yani akış yön-
temi ile tüketim yapıldığını görmeye başlıyoruz.
Bugün bütün kayıtlı müzik endüstrisindeki payın

yüzde 67,3'ü akış aracılığıyla yapılıyor." dedi.
Akman, bu konuda yaptığı araştırmalardan

elde e�iği verileri şöyle paylaştı:
"2024 yılında toplam 4,8 trilyon akış gerçek-

leştirilmiş. 2023 yılında 4,2 trilyon, 2022 yılı veri-
lerinde ise bu sayı 1 trilyondu. 2024'teki sayının,
2023 yılına göre yüzde 14 ar�ığını görüyoruz.
Dolayısıyla her sene hızlı bir şekilde, yüzde 10'un
üzerinde bir hızla yükseldiğini görüyoruz. Yak-
laşık karbon salınımının ne kadar olduğunu söy-
lemek gerekirse 2024'te gerçekleşen 4,8 trilyon
akış, İstanbul'dan Londra'ya yaklaşık 600 bin kez
uçuş yapılmasına denk 15 milyon ton karbon sa-
lınımına neden olmuş. 15 milyon ton, aynı za-
manda yaklaşık 15 milyon aracın bir yıllık
emisyonuna bedel ve bu emisyonu sübvanse
etmek, dengelemek için 237 milyon ağaç dikil-
mesi gerekiyor."

Müziğin dijitalleşmesiyle birlikte yükselen
enerji sarfiyatını azaltmak için bütün faaliyetlerde
yenilenebilir enerji kaynaklarına yönelme tavsi-
yesinde bulunan Akman, bu sayede harcanan
enerjinin karbon salınımına olan etkisini azalt-
manın mümkün olacağını ifade e�i.

Festivallerin etkileri
Sektörde yüksek karbon emisyonuna neden

olan bir diğer faktörün müzik festivalleri oldu-
ğunu, bu festivallerin yapılacağı alanların genel-
likle şehir dışında planlanmasının katılımcıları
bireysel araç kullanımına yönel�iğini ve bu du-
rumun da karbon salımını artırdığını anlatan
Akman, aynı zamanda tüketilen yiyecek ve içe-
cekler nedeniyle ortaya çıkan ambalaj atıklarının
ve tek kullanımlık plastik malzemelerin de çevre
kirliliği oluşturduğundan bahse�i.

Bir festivalde bir kişinin ortalama 25 kilogram
karbon emisyonuna neden olduğunu bildiren
Akman, dünyada en fazla müzik festivalleri ve
organizasyonlarının yapıldığı ülkelerin sırasıyla
İngiltere, Avusturya ve Amerika Birleşik Devlet-
leri olduğunu kayde�i.

Akman, sözlerini şöyle sürdürdü:
"7 bin ile 12 bin kişinin bulunduğu bir festival

alanında 1700 ton karbon salımı ortaya çıkıyor.
İngiltere'de yılda yaklaşık 500 müzik festivali ya-
pılıyor ve bu festivaller 400 bin ton karbon salı-
mına sebep oluyor. Bunu aslında biraz daha
anlaşılır bir şekilde söylemek gerekirse bu rakam
87 bin otomobilin 1 yıllık atmosfere yaydığı emis-
yona eşi�ir. Konser mekanları da müzik endüs-
trisindeki paydaşlardan biridir.Avusturya'dan bir
örnek vermek gerekirse, orada yaklaşık 4 bin kon-
ser mekanında, 32 bin canlı müzik performansı ve
41 milyon seyirciyle yıllık ortalama, ortaya çıkan
karbon emisyonu 209 bin ton civarında. Yalnızca
dünyanın en büyük 10 festivali, yıllık olarak 259
bin ton civarında karbon emisyonuna neden olu-
yor." Sanal dünyada gerçekleştirilen konserlerin
daha az karbon salımına neden olacağını belirten
Akman, Marshmello tarafından bir oyun platfor-
munda verilen konsere 200 milyon kişinin çevrim
içi olarak katıldığını ve toplamda 2,3milyon daki-
kalık bir akış ortaya çıktığını aktardı.

Akman, "Aslında yüksek gibi görünse de aynı
konseri fiziki alanda gerçekleştirmiş olsa yani 120
milyon kişi bir anda olmasa bile farklı farklı za-
manlarda bu konseri izlemiş olsa 3 milyon ton ci-
varında bir karbon salınımı gerçekleşecekti. Fakat
dijital ortamda yapılmış olan bu etkinlikte sadece
7,5 ton karbon salımı ortaya çıkıyor. Yani teknoloji
aracılığıyla canlı müzik sektörünün de karbon sa-
lımını minimize etmek mümkün." diyerek sözle-
rini tamamladı.

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Karadeniz'deki fındık üreticilerinin
Trabzon, Ordu ve Gire-

sun'daki fındık üreticileri, 2025
yılı hasat dönemi öncesi hazır-
lıklarına başladı.

Verimve kaliteyi artırmak is-
teyen üreticiler, fındık dallarının
yeşermeye başladığı bugün-
lerde iyi bir sezon geçirmek için
çalışıyor.

Bahçelerindeki yabani otları
temizleyen üreticiler, kozalak
akarı ve kahverengi kokarca
gibi zararlılarla da mücadele
edecek.

Trabzon Ticaret Borsası Yö-
netim Kurulu Başkanı Eyyüp
Ergan,AAmuhabirine, fındığın
ülke ve bölge ekonomisi açısın-
dan önemli bir ürün olduğunu söyledi.

Fındık için yıl içerisinde aylara göre yapıla-
cak çalışmalar olduğunu dile getiren Ergan,
bunun "fındık tarım takvimi" olarak nitelendiril-
diğini ifade e�i.

Ergan, üreticilerin bugünlerde bahçelerindeki
yabani otları temizlediğini belirterek, "Bundan
sonra da fındığın zararlılarla mücadelesiyle,
gübrelenmesiyle alakalı çalışmalar olacak. Biz
bununla ilgili hem üreticilere hem de üyeleri-
mize neler yapılması gerektiği konusunda tavsi-
yelerde bulunuyoruz." diye konuştu.

"Tarım takvimine uyulması verim
ve kaliteyi olumlu etkiliyor"

Tarımmüdürlüklerinin de üreticilere zararlı-
larla mücadele konusunda bilgilendirmede bu-
lunduğunu aktaran Ergan, "Zararlılarla
mücadelede gerçekten kurallara, takvime uyul-
duğu takdirde verim ve kalitede artışın oldu-
ğunu gözlemliyoruz." dedi.

Ergan, bu yıl kokarcayla mücadelenin de
önemarz e�iğine dikkati çekerek, sözlerini şöyle
sürdürdü:"Zannediyorum önümüzdeki ayın
sonu itibarıyla kokarca yuvasından çıkmaya baş-
layacak. Bunun ilaçlanmasıyla ilgili de bir tak-
vim belirlemek lazım. Tarım müdürlükleri
tarafından büyük ihtimalle bu takvim belirlenir.
Zamanı geldiğinde biz de sahaya çıkacağız.
Hangimücadelenin yapılması gerektiğini söyle-
yeceğiz. Bu bölge için fındık son derece önemli
bir ürün. Üreticilerimiz takvime uyarlarsa, verim
ve kaliteyi artırırlarsa hem kendilerine hem de
ülke ekonomisine katkıları olmuş olur."

Üreticilerden Mehmet Salih Boran da yakla-
şık 7 dönüm fındık bahçesiyle ilgilendiğini, özel-
likle kokarcayla mücadeleye ağırlık verdiklerini
ifade e�i.Verimli bir sezon geçirmek için bahçe-
lerdeki yabani otları temizlediklerini anlatan
Boran, diğer zararlılara yönelik de ilaçlama ve
gübreleme yapıldığını kayde�i.

Boran, kokarcanın fındıkta verimi çok etkile-
diğini dile getirerek, önüne geçebilmek için gay-
ret e�iklerini sözlerine ekledi.

Ordu
Ordu'daki üreticiler de kışın bitmesiyle bah-

çelerde hasat dönemine yönelik çalışmalara baş-
ladı.Perşembe ilçesinde fındığın verim ve
kalitesini ar�ırıcı bakım ve gübreleme çalışma-
sını yapan üreticileri, Türkiye Ziraat Odaları Bir-
liği YönetimKuruluÜyesiArslan Soydan ziyaret
e�i.Soydan ve odanın ziraat mühendisi, bahçe-
lerde uygulanan çalışmalara yönelik doğru tek-
nikler konusunda üreticiyi bilgilendirdi.

Perşembe Ziraat Odası Başkanı da olan Ars-
lan Soydan, fındığın Karadeniz'de önemli bir

gelir kapısı olduğunu ifade e�i.
Karadeniz'de üreticilerin fındığın verim ve

kalitesini artırmak için bugünlerde bahçelere gir-
diğini anlatan Soydan, "Kışmevsiminden de çık-
tık. Bahçelerde kuruyan dalların temizlenmesi
yapılıyor. Kar dolayısıyla yıkılan ocak var, onla-
rın aradan çıkarılması gerçekleştiriliyor. Azotlu
gübre atılıyor. Dip ve bahçe temizliğinin yapıl-
ması gibi süreçler artık başladı." dedi.Soydan,
bugünlerde üreticilerin sahil kesimlerindeki bah-
çelerinde birinci azotlu gübre kullandığını, bah-
çelerin hava sirkülasyonunun daha iyi
sağlanması ve külleme hastalığının ortadan kalk-
ması için bahçe temizliğinin önemli olduğunu
vurguladı.

Soydan, ilaçlama döneminin başlamasıyla
bahçelerin tekrar genel temizliğinin yapılacağını
hatırlatarak, şu değerlendirmede bulundu:

"Üreticilerimiz burada bilinçli bir şekilde hem
verimini hem kaliteyi ar�ırmak için uğraşıyor-
lar. Maliyetlerini düşürmek için birçok üretici-
miz de bu çalışmaları kendi yapmaya gayret
ediyor. Fındıkta hastalıklarla, zararlılarla ilgili
mücadeleyi kendimiz yaparsak maliyetlerimizi
düşürmüş olacağız. Çünkü fındık bizim için
önemli. Bu aylarda bu mücadeleyi yapmazsak
fındık sezonunda hem kaliteden hem verimden
daha düşük rekolte elimize geçecek."

Ziraat mühendisleriyle bahçelerde çalışma
yapan çiftçileri ziyaret e�iklerini dile getiren Soy-
dan, "Ziraat mühendislerimiz vasıtasıyla teknik
yönden bahçelerde nasıl dip sürgünü alınması,
temizlik ve ilaçlama yapılmasıyla ilgili sürekli
çiftçilerimizin yanındayız. Bugün de yine aynı
şekilde bir çiftçimiz yağmurlu havada bile bah-
çede. Onu ziyaret e�ik. Nasıl yapılacağıyla ilgili
teknik yönden kendilerine bilgiler verdik." ifa-
delerini kullandı.Üretici Feridun İşbakan ise ço-
cukluktan beri tarımla uğraştığını, bugün de
bahçede fındıkla ilgili çalışma yaptığını söyledi.

Doğru teknikler konusunda bilgilendirildi-
ğini belirten İşbakan, bahçenin dip temizliğini,
dal budamasını, çevre bakımını özenle yapmaya
çalıştıklarını kayde�i.

Giresun
Tarım ve Orman Bakanlığı Tarımsal Araştır-

malar ve Politikalar Genel Müdürlüğü bünye-
sindeki Fındık Araştırma Enstitüsü Müdürü
Yusuf Bilgen de bu ay itibarıyla külleme ve ko-
zalak akarına karşı mücadele yapılabileceğini
söyledi.Meyvelerin 2-4 milimetre büyüklüğüne
erişmesiyle fındık kurdu ilaçlaması olması ge-
rektiğini aktaran Bilgen, yeşil kokarcanınmeyve-
lerin kalitesini bozduğuna işaret e�i.

Mayıs ayının sonunda yöre ve iklime bağlı
olarak foşa, mincane ve palaz
gibi fındık çeşitlerinde yaprak
gübrelemesi uygulaması ger-
çekleştirilebileceğini dile getiren
Bilgen, fındık ocaklarında dip
sürgünü temizliğinin hasada
kadar devamedebileceğini ifade
e�i.Yusuf Bilgen, yabani ot te-
mizliğinde bitkinin zarar gör-
memesi için dikkatli olunması
gerektiğini vurgulayarak, "Tır-
panlı motor ile ot temizliği ya-
pıldığı sırada bitkilerin ana
gövdelere zarar vermeyecek şe-
kilde bu uygulama yapılmalı.
Çünkü tırpanmotorununucun-
dakimisinalarmeyve verendal-
ları zedeleyerek gövde üzerinde
çatlaklar oluşmasına ve ilerleyen
yıllarda bitkinin ölümüneneden
olmaktadır." dedi.Kaynak: AA

Yeni sezon mesaisi başladı

Müziği indirmeyip akışta dinlemek
Yüksek karbon emisyonuna neden oluyor
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Osmaniyeli spor-
cular, Okul Sporları
Türkiye Atletizm
Şampiyonası’ndan
derecelerle döndü-
ler.

Gençlik ve Spor
Bakanlığı Okul
Sporları Daire Baş-
kanlığı ile Türkiye

Özel Sporcular Spor
Federasyonu iş birli-
ğinde gerçekleştiri-
len şampiyona
Karaman Kemal
Kaynaş Stadyu-
mu'nda yapıldı.

40 ilden 350 özel
sporcunun katıldığı
müsabakalarda 100

metre, 200 metre,
400 metre, 800
metre, 1500 metre,
gülle atma ve uzun
atlama branşlarında
büyük bir rekabet
yaşandı.

Yarışmalarda Os-
maniyeli sporcu
Özgür Salih uzun

atlamada açık yaş
Türkiye rekoru kıra-
rak büyük bir başa-
rıya imza a�ı. Aynı
zamanda 200 metre
ve uzun atlama
branşlarında Tür-
kiye birincisi oldu.

Bir diğer sporcu
Ahsen Turna Kurt
ise 100 metre Tür-
kiye ikinciliği ve
uzun atlama Tür-
kiye birinciliği elde
e�i.

Gençlik ve Spor
İl Müdürü Yusuf
Çebi, başarıda
emeği geçen sporcu-
ları, antrenörlerini
ve ailelerini yürek-
ten tebrik e�iğini be-
lir�i.

Kaynak: GSİM

Osmaniye Bele-
diyesi, halk sağlı-
ğını koruma
hedefiyle ilaçlama
çalışmalarını kesin-
tisiz sürdürüyor.
Belediye ekipleri,

sivrisinek, karasi-
nek ve diğer haşere-
lere karşı 24 saat
esaslı ilaçlama yapı-
yor.

Osmaniye Bele-
diyesi Veteriner İş-

leri Müdürlüğü
Sağlık Amirliği
ekipleri, yaz ayları-
nın yaklaşmasıyla
birlikte haşereyle
mücadeleye hız
verdi. Üreme alan-

larında yapılan ta-
ramalarla sivrisinek
ve karasinek popü-
lasyonunun artma-
sının önüne
geçiliyor. Bu kap-
samda ilaçlama faa-
liyetlerinin 24 saat
esasına göre sür-
düğü bildirildi.

Belediye yetkili-
leri, insanların ihti-
yaç duyduğu tüm
hizmetlerin Osma-
niye’nin dört bir ya-
nına ulaştırılması
için mücadele edil-

diğini belir�i.
Çal ışmalar ın ,

"önceliğimiz halk
sağlığı" ilkesiyle yü-

rütüldüğü kayde-
dildi.

Osmaniye
Belediyesi

Hatay'da bir araçla
çarpışarak yol kena-
rına devrilen otomo-
bildeki 1 kişi
hayatını kaybe�i, 3
kişi yaralandı.
Kaza, Hatay-Adana
Otoyolu Dörtyol il-
çesi Rabat mevki-
indemeydana geldi.
Sürücüsünün direk-

siyon hakimiyetini
kaybe�iği 31 ABT
327 plakalı otomobil,
aynı istikamete
giden 41 AEC 535
plakalı otomobille
çarpıştıktan sonra
yol kenarına dev-
rildi. Kazada araç
içinde sıkışan yaralı-
lar, itfaiye ekipleri

tarafından çıkartıldı.
Kazada yaralanan
Tahsin S. (60) sağlık
ekiplerininmüdaha-
lelerine rağmen kur-
tarılamazken, diger
3 kişi hastaneye kal-
dırıldı.
Polis kazayla ilgili
inceleme başla�ı.

Kaynak: İHA

Osmaniye’de Ka-
dına Yönelik Şid-
detle Mücadele İl
Koordinasyon İz-

leme ve Değerlen-
dirme Komisyonu-
nun 2025 Yılı 1.
Dönem Toplantısı

yapıldı. Toplantı,
Vali Dr. Erdinç Yıl-
maz başkanlığında
Valilik Ahmet Cev-

det Paşa salonunda
gerçekleştirildi. Top-
lantıda konuşanVali
Yılmaz, bu mücade-
lenin süreklilik ve fe-
dakârlık isteyen bir
mücadele olduğunu
ifade ederek, “Bu
mücadele hepimizi
ilgilendiriyor, toplu-
mumuzu ve gelece-
ğimizi ilgilendiriyor.
Dolayısıyla bu mü-
cadeleyi hep bera-
ber, kararlılıkla
vermeye devamede-
ceğiz” dedi.

Kaynak: Valilik

Şiddetle mücadelemizi her daim sürdüreceğiz

Daha sağlıklı bir osmaniye için 7/24
ilaçlama seferberliği

Atletizm şampiyonasından rekorla döndüler

Türkiye'nin kuru meyve
grubunda önemli ihracat
ürünlerinden biri olan Ma-
latya kayısısında zirai müca-
dele, Avrupa Birliği (AB)
standartlarında yapılıyor.

Malatya Ticaret Borsası
verilerine göre, geçen yıl
kuru kayısı ihracatından 410
milyon 891 bin dolar, yaş ka-
yısı ihracatından ise 50 mil-
yon dolar ülke ekonomisine
katkı sağlandı.

Türkiye'nin AB tescilli
ürünlerindenMalatya kayısı-
sını yetiştiren üreticiler, yeni
hasat sezonunun zirai müca-
delesine Tarım ve Orman İl
Müdürlüğü kontrolünde zi-
raat odalarının danışmanları-
nın da katkısıyla AB
standartlarında start verdi.

İl Tarım ve Orman Mü-
dürü Osman Akar, AA mu-
habirine, kayısının ülke ve
şehir için önemli tarım ürün-
lerinden olduğunu söyledi.

Kayısının üretim aşama-
sını kurum olarak takip e�ik-
lerini dile getiren Akar, şöyle
devam e�i.

"İlaç kalıntısı kalmaması
adına tüm ürünlerde olduğu
gibi kayısıda da gerekli takibi
yapıyoruz. İlaç kalıntısı kal-
maması, vaktinde ilaçlama ve
gübreleme için taraflarla bir
araya gelerek yol haritası be-
lirledik. Bu konularda çiftçi-
lerimize uyarı ve
bilgilendirme mesajları gön-
derdik. İlçe ve mahalle bazlı
toplantılar yaparak, ilaç kul-
lanımı ve sürelerini anla�ık.
Arkadaşlarımız sahada bu
konudaki bilgilendirmelerine
devam ediyor. İlaç bayilerine
yönelik toplantı düzenledik,
reçetesiz ilaç satmamaları ve
ilaç kullanımı konusunda
çiftçileri bilgilendirmeleri ge-
rektiğini hususlarını anla�ık.
"

"Kayısıda herhangi
bir geri dönüş yok"

Kayısıda bugüne kadar
herhangi bir ilaç kalıntısına
rastlanmadığını anlatan
Akar, "Bugüne kadar çok
şükür kayısıda herhangi bir
geri dönüş yok ancak pazarı-
mızı korumak ve üretimi sür-
dürmek için biz tedbirleri
şimdiden almak durumun-
dayız. Kalıntı kalmaması için

ilaçlar zamanında kullanıl-
malı. Çiftçilere reçeteli ilaç
kullanmalarını öneriyoruz."
diye konuştu.

Yeşilyurt Ziraat Odası
Başkanı Doğan Solmaz, yeni
sezon için üreticilerin kayısı
bahçelerinde çalışmalara baş-
ladığını anla�ı.

AB'nin tarım ürünlerinde
zirai ilaç kalıntısı oranlarında
değişikliğe gi�iğini hatırlatan
Solmaz, ken�e kayısı üretici-
lerinin üründe zirai ilaç ka-
lıntısı kalmaması için İl Tarım
ve OrmanMüdürlüğü ile ilçe
müdürlüklerinde üretici
kayıt defterlerine yazılan içe-
rikteki ilaçları kullandığını
söyledi.Hastalık ve zararlıla-
rın önlenmesi ve kaliteli ürün
elde edilmesi amacıyla çiftçi-
lerin zirai mücadele döne-
mine girdiğini dile getiren
Solmaz, şöyle konuştu:

"Hasat dönemine kadar
ilaçlama devam etmekte.
Çiftçilerin, Tarım ve Orman
Müdürlüğünde kayıt defte-
rine yazılan içerikteki ilaçları
alması lazım. Odamızdaki
tarım danışmanları ilçemiz-
deki çiftçilerle ilgilenerek,
ilaçlama süreleri ve kullanı-
mıyla ilgili sahada bilgi veri-
yor. Her yıl aynı içerikli ilacı
atmamaları konusunda tavsi-
yelerde bulunuyorlar, bun-
ları Tarım ve Orman İl
Müdürlüğü kontrolünde ya-
pıyorlar. Tarım danışmanları-
mız sahadan hiç ayrılmıyor. "

Tarım danışmanlarının
desteğiyle çalışma

yürütülüyor
Tarım danışmanı Metin

Bayındır ise kayısının ihra-
ca�an dönmemesi için reçe-
teli ilaçların zamanında
ağaçlara atılması gerektiğini
belirterek, "Kayısının Ma-
latya için değeri büyük, dik-
kat etmemiz gerekiyor.
Avrupa kalıntı endeksini dü-
şürdüğü için bizlerin daha
dikkatli olması lazım ki kayı-
sımız Avrupa'dan dönme-
sin." ifadelerini kullandı.

Kayısı üreticilerinden
Baki Özdemir de zirai ilaç
döneminde tarım danışman-
larından destek alıp üretici
defterine ilaçları kayıt ederek
üretim yaptıklarını anla�ı.

Kaynak: AA

Kayısı üreticileri yeni
sezona hazırlanıyor

Osmaniye’de 80
Sarı Yeşil Taraftar-
ları Derneği Baş-
kanı Bilgin Gürbüz,
hafta sonu oynana-
cak kritik Çanka-
yaspor maçı öncesi
çağrıda bulundu.

Gürbüz, şehrin
dört bir yanında es-
nafları ziyaret ede-
rek hem destek
istedi hem de tüm
halkı Pazar günü
önemli maça davet
etti. Birlik, beraber-
lik çağrısı yapan

Gürbüz, "Takımı-
mızın bu zorlu sü-
reçte her
zamankinden daha
fazla desteğe ihti-
yacı var. Tribünleri
hep birlikte doldu-
ralım, Sarı Yeşil
renklere sahip çıka-
lım" dedi.

Gürbüz, esnafın
ilgisinden ve deste-
ğindenmemnuniyet
duyduğunu belire-
rek birlikten kuvvet
doğacağını ve sarı
yeşilli ekibin hafta

sonu galibiyetle ta-
raftarını sevindire-
ceğine inandığını

sözlerine ekledi.
Gonca Deniz

Karaçam

80 Sarı Yeşil Taraftarları Derneğinden çağrı

Trafik kazasında 1 kişi öldü 3 kişi yaralandı
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